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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer, van Justitie en voor
Ontwikkelingssamenwerking over
dumping ICT en elektronica in Ghana.
(Ingezonden 6 augustus 2008)

1
Kunt u uiteenzetten hoeveel
milieuvervuiling in
ontwikkelingslanden u accepteert als
gevolg van handel in uit Nederland
afkomstige elektronica en ICT?1

2
Kunt u uiteenzetten hoeveel kinderen
in ontwikkelingslanden een
achterstand in ontwikkeling mogen
oplopen als gevolg van handel in uit
Nederland afkomstige elektronica en
ICT?

3
Hoe is het mogelijk dat
ICT-apparatuur afkomstig van het
ministerie van Verkeer en Waterstaat
op de stort in Ghana terecht is
gekomen? Hoe verhoudt zich dat tot
uw antwoorden op mijn vragen
hierover?

4
Welke weg leggen ICT en
elektronische apparaten af voordat ze
op de stort in ontwikkelingslanden
terecht komen? Is hier sprake van
slinkse wegen om regelgeving te
omzeilen? Kunt u een indicatie geven
hoeveel aan die zwendel wordt
verdiend en door wie?

5
Deugen de wet- en regelgeving om
zwendel van zakkenvullers die over
de rug van volksgezondheid en milieu
in ontwikkelingslanden geld
verdienen aan te pakken? Zo neen,
welke regels dienen aangepast te
worden om deze zwendel aan te
pakken? Bent u bereid de
aanbevelingen uit het SP rapport
«Afval heeft Toekomst» nog eens te
bezien en over te nemen?

6
Bent u van mening dat
maatschappelijk verantwoord
ondernemen niet alleen mag blijken
uit glossy milieujaarverslagen en
prachtige PR en reclames maar ook
uit de daden van de onderneming?
Zo neen, waarom niet? Zo ja, welke
richtlijnen heeft u opgesteld voor
de duurzaamheid van de
ondernemingen die de ICT en
elektronica verschepen? Hoe gaat u
ondernemingen op de door
Greenpeace geconstateerde
misstanden aanspreken?

7
Kunt u uiteenzetten hoe u preventief
de ladingen tweedehands ICT en
elektronica, die voor nuttig
hergebruik richting
ontwikkelingslanden worden
getransporteerd, gaat controleren om
te voorkomen dat ondeugdelijke
apparaten meegezonden worden die
per definitie al als afval aangemerkt
kunnen worden?

8
Is het mogelijk dat tussen de op de
stort gedumpte apparaten ook
apparaten zitten die afkomstig zijn
van uitvoeringsorganisaties voor
inzameling en verwerking van ICT en
elektronica? Zo ja, hoe gaat u de
organisaties hier op aanspreken?
Zo neen, hoe kunt u dit garanderen?

9
Welke rol speelt de VROM Inspectie
in de controle en handhaving op
afvalinzameling, handel en
verwerking van ICT en
elektronica-afval?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Duyvendak en Vendrik (beiden
GroenLinks), ingezonden 5 augustus
2008 (vraagnummer 2070826910).

1 Trouw, 5 augustus 2008.
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